
Beste, 
 
Vorig jaar raakte ik, inwoner van de Gemeente Haarlem, betrokken bij het fijnstofproject Hollandse 
Luchten. 
Als vrijwilliger neem ik deel aan groene projecten van de Stadmakers Haarlem, de landelijke 
Tegelwipactie. Verder coördineer ik de Haarlemse bewonersgroep Esplanade. Deze groep doet als 
zes jaar groenonderhoud aan het smalste stadspark van Nederland, de Esplanade, liggend aan de 
Amsterdamsevaart in Haarlem Oost. 
 
Er zijn met ondersteuning van Waag Futurelab drie SODAQ air meters geplaatst in ons woongebied. 
Ze gaan binnenkort online. Onze onderzoeksvraag was gericht op de hoeveelheid fijnstof in het 
gebied tussen de Oudeweg in de Waarderpolder en de Amsterdamsevaart als buitengrens van de 
Amsterdamsebuurt. Eén van de meters is geplaatst op het NSTM terrein. 
 
Nu we zijn opgestart en we de bewoners informeren en betrekken bij ons onderzoek lijkt het erop 
dat voortzetting van het project van Hollandse Luchten voor 2024 niet vanzelfsprekend is. De 
coalitiegesprekken die gaande zijn en uiteindelijk zullen leiden tot een nieuwe coalitie moeten daar 
binnenkort duidelijkheid over geven. 
 
In de eerste plaats namens de betrokken bewoners uit de Amsterdamsebuurt, een versteende wijk in 
het oosten van Haarlem, maar ook voor de bewoners van de IJmond tot het Gooi, pleit ik voor 
voortzetting van het project Hollandse Luchten. Hittestress, hemelwateropvang en luchtkwaliteit zijn 
thema’s die ons zorgen baren. Daarbij is het mooi om te zien dat bewoners steeds meer betrokken 
blijken om de kwaliteit van leven op de genoemde gebieden te verbeteren. Nogmaals, daar draagt 
het project Hollandse Luchten zeer aan bij. Voortgang is wat mij betreft zeer belangrijk. 
 
Ik hoop dat de nieuw te vormen coalitie ruimte vrijmaakt voor dit thema. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Jan Appel 
 

🍀Coördinator Bewonersgroep Esplanade 

🍀Vrijwilliger Huis in de Wijk ’t Broederhuis 

🍀Wijkambassadeur Spaarnelanden 

 

 
 


